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 En folkeskole i  

                      KØBENHAVNS KOMMUNE 
 
 

 
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmødet på Tingbjerg Skole 
og Fritidsdel 
Onsdag d. 4. december 2019 Kl.17.00 - 19.30 I personalerummet 
 

Deltagere:  

Forældrebestyrelsen: 
Medarbejdere: 

Elevrådsrepræsentanter:  

Ledelse: 

Haseeb 

Julie og Camilla 

Clairia 

Marco, Mette og Gitte 

 

Bilag til mødet:   
Regnskab og budget 2019 Vedlagt  

 

Fællesspisning kl.17.-17.30 
 

Mødestart Kl.17.30 
Dagsorden pkt.  

 
Referat 

1. Mødeformalia  Velkomst ved formandskabet   

2. Nyt fra formandskabet    

3. Nyt fra Elevrådet   

4. Nyt fra Personalet  

5. Skolehjemsamtaler 2020 Vi vil fra det nye skoleår igangsætte en ny struktur for 
skolehjemsamtaler. De vil fremadrettet hedde læringssamtaler.  
Der vil være en samtaleskabelon, som vil fungere som støtte for 
samtalen. 
 
Tilmelding på aula, ellers bliver man sat på samtaler som giver 
men 
Hele skolen åbner op for læringssamtaler tre gange om året fra 12.15-
20.15 
15/1, 29/4 og okt. 
 
Forældrebrev sendes ud i næste uge  
 
Udarbejdelsen af skabelonen og formen på mødet har været under 
udarbejdelse i omkring et år, der har siddet et udvalg og arbejdet på 
det sammen med resten af lærestaben.  
Efter første omgang af læringssamtaler evalueres.  
Der kommer til at sidde ledelse med til nogle af samtalerne. 
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Der vil ikke længere sidde pædagoger med, men de vil lave et skriv på 
hver enkelt barns trivsel og sociale kompetencer. 
 
Fritidsdelen holdes åben hele dagen. 
 
 
 

6. Opfølgning på arbejdet 
med principper 

Ved Marco  
Udskydes 

7. økonomi – budget og 
regnskab 2019  

Ved Marco 
 
Vi går ud med et minus på omkring 32.000 og har overholdt de 
forskellige konti, samt minimeret vikarforbrug. 
 
 Vores driftsbudget ligger meget lig andre skoler i området. 
 
Ledelsen vil kigge på om der skal justeres på løn kontra driftsforbrug. 
 
Der bliver oprettet en konto i budget til ekstraordinære 
vedligeholdelsesopgaver. 
 
Undervisningsmidleskontoen er gået over budget, dette er tilsigtet 
denne konto forhøjes næste skoleår, til indkøb af nye bøger og pcer til 
det voksende antal elever. 
 
Varmebudget skal gå op og forvaltningen skal dække dette, der 
arbejdes på det. 
 
Henning stopper som vores administrative pr 1/1, da han har fået 
andet job 
 
Der er kommet svar fra borgmesteren på vores henvendelse omkring 
helhedsrenoveringen, vi er blevet lovet 125 millioner og kan gå i gang 
fra 2022 og skal bruges over 3 år. Der skal i denne forbindelse laves et 
udkast til hvad pengene skal bruges til så vi er klar når pengene bliver 
frigivet.   
 
Vi har fået 400.000 til en ny stald, da der er kommet en ny 
hestelovgivning.  
 
 

8. Drøftelse om brugen af 
skolens bærbare 
computere 

Ved Marco 
Udskydes 

 

Vi slutter mødet kl.19.30 


